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Mer trafikk -
færre ulykker 

Trafikkavdelingen mener at nedgangen i antall ulykker muligens skyldes resulta
tet av langsiktig trafikksikkerhetsarbeid som har resultert i at risikoen forbundet 
med å ferdes i trafikken har blitt redusert. 

- Ulykkestallene fra E 18 de ni første månedene i år viser en jevn 
nedgang på 9%, sier avd. ing. Rune Sundmark på trafikkavdelingen. 
Det har vært 296 ulykker med personskader i perioden. Nedgangen 
kommer til tross for jevnt økende trafikk i perioden. Det er ingen 
enkeltfaktorer som forklarer denne nedgangen, men en rekke tiltak 
som sammen har bidratt til en redusert ulykkesrisiko i trafikken. 

~ Statens vegvesen 
~Vestfold 

Se side 7 

Tips oss! 
Rmg redaksjonen 
33 37 17 04 

, .'strakstiltak i 
Kopstadkrysset? 

·• side 3 

Neste nummer: 
Januar/februar 



2 

Vestfolder'n 
Internavis for 

Statens vegvesen 
Vestfold 

Jorun Sætre 
Ansvarlig redaktør 

Redaksjonsrådet 
Johan Lepperød 
Håkon Haugland 

Hans Petter Sundby 
Jenny Hagen 
Tine Sande 

Statens vegvesen Vestfold 
Postboks 2004, 3103 Tønsberg 

Tlf: 33 37 17 00 
Fax: 33 314341 

Trykk: PR Produksjon A/5 
Opplag:750 

I INFO 
Ann Karin Midtgaard 
er tilsatt som leder av informa
sjonsseksjonen fra 14. oktober 
1996. Hun er 36 år, samboer, har 
to barn og bor i Tønsberg. 

Ann Karin er utdannet 
cand.mag., innen samfunnsfag. 
Hun har tidligere jobbet som 
journalist, tekstforfatter og nå 
sist som informasjonssjef i Stats
bygg 

Ann Karin er opptatt av åten
ke informasjon som et strate
gisk virkemiddel. Dette er et vik
tig verktøy for at Statens veg
vesen skal nå sine ulike mål. 
Vegvesenet bør tenke og fram
stå som en helhetlig organisa
sjon. 

- Jeg ser fram til at informa
sjonsseksjonen blir fulltallig et
ter nyttår, sier hun. Da regner 
jeg med at vi kommer godt i 
gang med de oppgavene som 
ligger foran oss. 

Ann Karin liker å jobbe med ting 
som angår alle, som f.eks. veg 
og trafikk. - Vi er alle trafikan
ter eller naboer til vegen, der
for føler jeg nærhet med bru
kerne, forteller hun. Hun har 
jobbet seks år i staten, men Veg
vesenet har flere brukere og en 
annen nærhet til brukerne enn 
det hun er vant til fra Statsbygg. 

lnfoseksjonen 
Det har skjedd mye på seksjonen 
det siste halve året. Fra 1. januar 
1997 vil seksjonen etter planen væ
re fulltallig. 
Trond Holmstad er syk og kommer 
ikke tilbake til oss. 
En ny sekretær, Tone Gjerstad fra 
Sandefjord, starter 1. desember 
1996. Hun vil bl.a. ha systemansvar 
for Word i tillegg til sekretær- og 

informasjonsfaglig arbeid, bl. 
Minifolder'n. 
Jorun Sætre skal jobbe med infor
masjon i Vegdirektoratet fra 1. no
vember til og med 31. desember 
1996. Hun er tilbake etter nyttår og 
vil bl.a.jobbe med info innenfor tra
fikksikkerhet og som redaktør av 
Vestfolder'n. 

I n n h o 1 d 
Strakstiltak i Kopstadkrysset 
Ny veg til Torp 
Archer og jubileumsboken 
Færre ulykker i Vestfold 
E 18 nordre Vestfold 
Reiseskildring fra USA 
Statsbudsjettet 

Side 3 
5 
6 
7 
8og9 
10 og 11 
12 



Straksti I tak i 
Kopstadkrysset 
719 personer har skrevet under en under
skriftskampanje for utbedring av Kopstad
krysset. Overlevering av underskriftene 
fant sted på vegsjefens kontor tirsdag 8. 
oktober, med pressen til stede. 

Linda Andersen 

Det ulykkesbelas
tede Kopstadkrys

set har den siste 
tida vært svært 

omdiskutert. 

tiver som ble kommentert på 
møtet med aksjonsgruppen. 
Trafikklys vil naturlig nok gi 
lavere hastighet. Det primære 
er sikkerheten for trafikante
ne, deretter en tilfredsstillen
de trafikkavvikling. Vegsjefen 
mener at det ikke er umulig å 
kunne "skrape sammen" mid
ler til en straksløsning. 

Fornøyde "aksjonister" 
Representanter for underskriftskampanjen for utbedring av Kopstadkrysset Karin Aas og Marit De to representantene for un-
Pettersvold var fornøyde med de planer vegsjef Johan lepperød presenterte på møtet. derskriftskampanjen virket til-

Underskrifter for settes inn for å forbedre situa- nærmeste framtid. fredse med de planer som nå 
strakstiltak sjonen inntil ny E 18 blir fer- foreligger for sikring av Kop-
Representantene Karin Aas og dig. Lepperød understreket at Diverse tiltak stadkrysset. De ba om at det 
Marit Pettersvold fra Nykirke saken blir behandlet seriøst på Trafikklys, undergang og selve ikke må ta for lang tid før til
overleverte vegsjefen under- vegkontoret. Noe bør gjøres i kryssutformingen var altema- tak blir satt i verk. 

skrifter fra en kampanje for ut- • • • • • • • • • • • • • • • • • • • • • • • • • • • • • • • • • • • • • • • • • • • • • • • 
bedring av Kopstadkrysset. De 
krever strakstiltak som kan si
kre trafikantene i krysset. Un
derskriftskampanjens to repre
sentanter ga klart uttrykk for 
at de ikke kan vente stort len
ger før bedringstiltak blir satt 
i verk i Kopstadkrysset. - Ha
sardiøs kjøring gjør oss livred
de, forteller de til vegsjefen. 

Vegsjefen mangler 
bevilgning 
Vegsjef Lepperød har nå bedt 
Trafikkavdelingen undersøke 
hvilke straksløsninger som kan 

Ikke på bekostning av andre tiltak 
- Det er nedsatt en arbeids
gruppe på trafikkavdelin
gen som jobber med å se på 
eventuelle tiltak i Kopstad
krysset, forteller Rune 
Sundmark til Vestfolder'n. 
Gruppen består av Rune 
Sundmark, leder, Einar 
Møller og Per Espen Alme. 
Dette arbeidet blir gjort 
med utgangspunkt i en rap
port som ble utarbeidet i 
1992, der det ble gjort en 

gjennomgang av mulige til
tak for krysset. 

Aktuelle tiltak som vorde-
res: Signalregulering, rund
kjøring, splitte krysset i to T
kryss, bruke eksisterende 
undergang nord for krysset. 

Ifølge Rune vil gruppen an
befale at det ikke gjøres noe 
i tiden fram til toplankrys
set kommer i år 2002. 

Signalregulering koster 2,5 
miU. kr. Hvis pengene må tas 
fra andre planlagte prosjek
ter, så ønsker ikke gruppen 
å prioritere dette. 

- Kopstadkrysset er ulykkes
belastet, og ulykkesmønste
ret er entydig Vegvesenet 
bør gjøre noe, men ikke på 
bekostning av andre viktige 
planlagte trafikksikkerhet
stiltak, sier Rune. 



LEDELSENS SPALTE 

Store og krevende 
samfunnsoppgaver venter 

Har du det bra? Trives du på jobben? 

Et relevant spørsmål når vi nå for 
lengst har passert ett-årsdagen for Det 
nye Vegvesenet. Mitt inntrykk er at 
vi har fått en organisasjon som sett 
fra mitt ståsted, er lettere å forholde 
seg til. Fortsatt er enkeltheter med 
hensyn til roller og oppgaver i støpe
skjeen. Kompetanse og kapasitet er 
naturlige utfordringer vi må leve med, 
men vi bør se på om kompetansen og 
kapasiteten ble "riktig" fordelt ved 
omorganiseringen. Uansett, verken 
avdelingsgrenser eller fylkesgrenser 
må hindre gode, praktiske løsninger. 
Det dreier seg mer om å utnytte et rik
holdig potensiale. Vi er kanskje for 
raske til å be om økt kapasitet. Er vår 
prioritering tilstrekkelig målrettet, bå
de for etaten som helhet og for hver 
enkelt av oss? Jeg tror vi har noe å 
hente her. 

Når det er sagt, måjeg selvsagt føye 
til at vi er inne i en utvikling hvor 
samfunnet krever mer av oss, hvor 
oppgavene og bevilgningene strøm
mer på, først og fremst til ny E 18. 
Det må bety at både kompetanse og 
kapasitet må tilpasses oppgavene. 

Ny E 18 vil investeringsmessig do
minere bildet i I 0 - 15 år framover, 
lengre uten bomfinansiering. Dette er 
en interessant teknisk og økonomisk 
oppgave, som vi må ta meget alvor
lig. Utfordringene er minst like store 
når det gjelder en sikker trafikkavvik-

4 

Av vegsjef Johan Lepperød 

lingen på E 18 og det øvrige vegnett, 
med tilhørende behov for utbygging 
og opprusting. Forventningene er sto
re, og jeg frykter at vi får vanskelig
heter med å forklare hvorfor ikke den 
enkelte kommunes høyst påkrevde 

prosjekter ikke blir prioritert. Er 97-
budsjettet en pekepinn på hva vi kan 
forvente oss av vegplanrammer, vil vi 
få følge med mange skuffede ordfø
rere. Jeg ser for meg en meget kre
vende og vanskelig prioriteringspro
sess knyttet til handlingsprogrammet 
for vegplanen. V år oppgave er å gi det 
faglige grunnlaget. 

Vi trekker nå i gang to - tre viktige 
prosjekter. Det ene er et I 00-årig til
bakeblikk på Statens vegvesen Vest
fold. Jeg er overbevist om at vi har 
noe å lære av våre forgjengere, spesi
elt nå som utviklingen og omstillin-

gen skjer så raskt. Vi har snart ikke 
aktive medarbeidere igjen i etaten 
som har opplevd krigen og deler av 
den akselererende utviklingen etter
på. Det er på høy tid å gi de unge en 
ballast med på veien framover. "Uten 
fortid - ingen framtid", som det he
ter. Jeg ønsker James Archer velkom
men i våre rekker - lykke til med Veg
vesenets historie i Vestfold - som skal 
være ferdig til jubileet i 1998. 

Med tanke på framtiden har vi også 
trukket i gang et kvalitetsforbedrings
prosjekt, ikke på grunn av at vi gjør 
en dårlig jobb, men fordi alt kan gjø
res bedre. Produksjonsavdelingen 
starter opp, og de øvrige avdelingene 
følger etter, sannsynligvis på nyåret. 
Dette prosjektet, sammen med et pro
sjekt vi foreløpig har kalt visjon, ver
di, policy og handling, håper jeg vil 
bli godt mottatt og føre til positivt en
gasjement i etaten. Jeg er klar over at 
dette vil bli en ekstrabelastning, som 
kan være tung å bære på toppen av 
krevende og prioriterte samfunnsopp
gaver. På sikt vil vi ha igjen for inn
satsen og styrke vår posisjon som en 
god samfunnsetat. 

~~~~-j 
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+ + + 
+ Ny Torp-veg 
- Jeg håper ikke det vil skje noen ulykker på 
denne strekningen, sa vegsjef Johan Leppe
rød under den offisielle åpningen av ny inn
fartsveg til Sandefjord Lufthavn mandag 26. 
august. 

Jorun Sætre 

Åpning med propell 
Fylkesordfører Ellen Gjerpe 
Hansen stod for "klippingen", 
med propell, av snoren under 
åpningen av fylkesveg 285 fra 
Fokserød til Sandefjord Luft
havn. Propellen var det selv
følgelig representanter for 
Sandefjord Lufthavn som had
de laget. 

Mange "prominenter" 
- Gleden over den nye Torp
vegen er stor, hevdet Sande
fjords ordfører, Per Fosshaug, 
under åpningen. Det var 140 
prominente gjester innbudt til 
åpningsfesten. Det var repre
sentanter fra Vestfold fylkes
kommune, Sandefjord kom
mune, Luftfartsverket, Sande
fjord Lufthavn, flere ordføre
re og representanter fra Statens 
vegvesen Vestfold. 

Syklist første trafikant 
Mens alle gjestene ventet på 
den første bilen, kom Hans 
Torp syklende på den nye 
Torp-vegen. Han måtte brå
bremse for å få tatt imot en 
blomsterbukett som den første 
trafikant på den nye fylkesve
gen. Ganske overraskende og 
med et smil om munnen syklet 
han videre. Det hører med til 
historien at også den første bi
list fikle overrakt blomster. 

Hans Torp får her 
blomster av Kristi 
Kvernevik 

Samarbeidsprosjekt 
- Arbeidet med fylkesvegen 
har vært et samarbeidspro
sjekt, sier byggeleder Ole 
Fredrik Brunæs til 
Vestfolder'n. Sandefjord kom
mune har hatt ansvaret for 
grunnervervet i forbindelse 
med prosjektet. Landbruks
kontoret har deltatt i forbindel
se med makeskifte og grunn
erverv. Bruer A/S har utarbei
det byggeplanen i samarbeid 
med Statens vegvesen, som 
har hatt prosjektansvaret for 
planene, ansvar for grunnun
dersøkelser/prosjektering for 
stabilisering (laboratoriesek
sjonen). Vegvesenet har også 
hatt det overordnede ansvaret 
for trafikJcavvikJing og bygg
herreansvaret. 

Utførelsen av arbeidet 
Entreprenørfirma Ame Olav 
Lund A/S har utført vegarbei-

Fylkesordfører Ellen Gjerpe Hansen foretar åpningen mens 
Johan lepperød og Ole F. Brunæs følger interessert med. 

dene i hovedentreprise. Sande- er lagt om. Vestfold interkom
fjord energiverk har etablert munale vannverk har deltatt i 
veglys, lagt ny høyspentkabel forbindelse med vegens krys
fra Raveien til Sandefjord sing av Farrisledningen. Veg
Lufthavn og lagt om eksiste- vesenet har utført vegmerking 
rende kabler. Telenor har lagt og skilting. 
fiberoptisk kabel langs den nye 
vegen, og eksisterende kabler 
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Vegvesenets historie i Vestfold som bok i 1998: 

Are her forfatter av 
jubileumsboken 

- Først må jeg legge 
en plan for det som 
skal gjøres, resten er 
et håndverk, fortel
ler James Archer. Han 
skal skrive Vegvese
nets jubileumsbok 
som skal være ferdig 
til 100-års jubileet 
1998. 

Jorun Sætre 

Nok stoff 
- Det er nok av stoff å ta av, 
forteller James videre. Det his
toriske arkivet i kjelleren er 
fullt av gammel historie. Han 
har gått gjennom de gamle sa
kene og funnet mye interes
sant. I tillegg har han gjort en
del forundersøkelser i Riksar
kivet i Oslo. Han har måttet 
sette seg inn i hva som er gjort 
tidligere. Det er foretatt man
ge intervjuer i Vestfold som er 
tatt vare på. Mye av dette kan 
han bruke i sin bok om Veg
vesenets historie. 

2 år å skrive boka 
James er engasjert for to år. 
Ifølge han selv vil den tiden gå 
med. - Det tar så lang tid å 
skrive bok, mener James, det 
er jo ikke lang tid, husk det er 
100 års historie! 

Fra losskøyt til 
veghistorie 
I tillegg til hovedoppgaven på 
Universitetet har han skrevet 
bok, historien om den 100 år 
gamle losskøyta Frithjof. In
teressen for maritim historie i 
tillegg til lokal historie har han 
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hatt i mange år. Det er kanskje 
ikke noe rart, han har vært en
gasjert som guide/vakt ved 
Sjøfartsmuseet i Larvik i 15 år. 
Der har han også hatt ansvaret 
for innsamling og registrering. 
En del foredrag har han også 
holdt. Altså, denne mannen er 
meget historieinteressert. Iføl
ge James er historie også den 
store hobbyen, i tillegg til å ha 
det som jobb Nå er det veg
folkenes historie som står for 
tur. 

Bokens utseende 
- Jeg vet ikke hvordan boken 
kommer til å se ut, forteller 
James til Vestfolder'n. Det 
eneste jeg vet nå er at jeg kon
sentrerer meg om fire hoved
temaer. Vegen før vegkonto-

rets tid (tiden før 1898), tradi
sjonell etatshistorie, persone
ne (f.eks. ingeniørene, vegar
beiderne) og til slutt veg og 
vegtrafikken (f.eks. hesten 
som forsvinner og bilen som 
overtar). 

Kjedelig og "tørr"? 
Det er kanskje mange som ten
ker at det å lete og lese i gam
le bøker er kjedelig og at per
sonen som stort sett ikke dri
ver med annet, må være gan
ske "tørr". Men nei, da kjen
ner dere ikke James. Han er 
faktisk en mann med sans for 
humor, han liker faktisk best 
den engelske formen for hu
mor! - Jeg føler meg nok noe 
"ensom" til tider, men dette 
passer til min personlighet, 

James Archer fikk 
jobben som 
forfatter av 
Vegvesenets egen 
jubileumsbok. 

forklarer han. Jeg er verken til
knappet eller virkelighetsfjern, 
legger han til. Han lytter mye 
til musikk, ellers har han ikke 
tid til så mye annet. Noe som 
gjør han glad, er når han gjør 
en oppdagelse og greier å ta 
formidlet dette enten i skrift
lig form eller på annen måte. 
James er en seriøs mann og 
satser seriøst på det han gjør. 

Tilknytning 
James hører til på administra
sjonsavdelingen, nærmere be
stemt i administrasjonssjefens 
stab. Mary Kristensen er hans 
nærmeste kollega. Han fortel
ler at han er blitt godt mottatt 
på vegkontoret av hyggelige 
kolleger og liker seg allerede 
godt på avdelingen. 

Av kjent slekt 
Riktig - James er i familie med 
båtbygger Colin Archer. Han 
er bror til James' oldefar. El
lers er det å fortelle om James 
at han er 30 år og ugift. Han er 
oppvokst og bor i Larvik. Ny
utdannet er han også, han var 
ferdig våren 1995. Han har ho
vedfag i etnologi, folkelivs
gransking. Dette er en syv års 
universitetsutdannelse. 

9 
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du har stoff, historier, forslag 
til emner, fotografier o.l. 



Ulykkesrapport fra trafikkavdelingen viser: 

Færre trafikkulykker 
i Vestfold 
- Ulykkestallene for Vestfold viser en svak nedgang, sier 
avd.ing. Rune Sundmark på trafikkavdelingen til 
Vestfolder'n. Selv om trafikkmengden er økende har 
trenden vært stabil de siste seks årene. 

Jorun Sætre 

Tallene fra E 18 viser en jevn nedgang i 
antall ulykker siden 1990. Nedgangen 
kommer til tross for jevnt økende trafikk 
i måleperioden. Denne perioden omfatter 
årene 1990 til 1995 i tillegg til de første ni 
månedene i 1996. 

Nedgang på 9% i 1996 

Tall alene sier ingenting 
- Det er i hovedsak to forhold som påvir
ker ulykkestallene, sier Rune. Det er om
fanget av aktivitet/trafikk og risikoen for
bundet med denne aktiviteten. Ulykkes
tall alene sier ingenting om risikoen for
bundet med å ferdes i trafikken og det gir 
heller ikke noe grunnlag for å vurdere om 
risikoen for å bli involvert i en ulykke har 
endet seg. 

Trafikkøkning 
Det har vært en trafikkøkning gjennom 
hele perioden, med unntak av årene 1990-
91 da vi opplevde en stagnasjon i trafik
ken. 

Hva forklarer nedgangen? 
- Nedgang i ulykkestallene er sannsynlig
vis resultatet av et langsiktig trafikksik
kerhetsarbeid som har resultert i at risiko
en forbundet med å ferdes i trafikken har 
blitt redusert, forklarer Rune. Det er 
ingen enkeltfaktorer som forklarer denne 
nedgangen, men en rekke tiltak som 
sammen har bidratt til en redusert ulyk
kesrisiko i trafikken. Dette gjelder bl.a. 
tiltak knyttet til forbedringer og forenk
linger av vegsystemet, økt kvalitet blant 
trafikantene gjennom bl.a. bedre opplæ
ring samt utvikling av sikrere kjøretøy. 

I de første månedene i 1996 har det vært 
296 ulykker med personskader i Vest
fold. Det tilsvarende tallet for samme 
periode i fjor var 327 ulykker. Vi snakker 
om ulykker som er meldttil politiet. Dette 
viser en nedgang på ca. 9% fra i fjor til i 
år. Når det gjelder dødsulykker er det pr. 
1. oktober 1996 meldt om fire ulykker 
med seks omkomne. På samme tidspunkt 
i fjor var ti personer omkommet på Vest
foldvegene. 

Trafikksikkerhetskampanjer 
hvilken effekt har de? 

- Et godt samarbeid med politiet er 
viktig ved trafikksikkerhetsaksjoner, 

forteller Klaus Ottersen. 

Sommerens informasjons- og 
trafikksikkerhetskampanje" Aksjon mot 
kollisjon" fikk meget stor mediadekning 
- men har slike kampanjer noen effekt? 

Vi stilte spørsmålet til KJaus Ottersen som 
jobbet med kampanjen i sommer Han har 
klare synspunkter på at dette nytter. - Vi 
tok sikte på å nå fram til bilisten, på ve
gen, der de befinner seg, forteller KJaus. 

- Vi fokuserte på konkrete handlinger som 
trafikantene med letthet kunne prøve ut 
hvis de ønsket, forteller Klaus videre. 
Gode tips og råd til det store flertall som 
vil, i kombinasjon med politiets og veg
vesenets tilstedeværelse, gi effekt. KJaus 
husker spesielt en kommentar fra en fø
rer: "Kampanjen ga meg en sterk følelse 
av at ansvaret for turen lå hos meg som 
fører, slik atjeg skjerpet meg". 
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Nye 

E18 

Synes godt 
i terrenget 
- Det er stor trafikk av store 
lastebiler over E 18-anlegget for 
tida, forteller fungerende an
leggsleder Jan Einar Apenes. 
Stein fra1 Bolstadåsen blir frak
tet til NSB's anlegg. 

Bergsenga-området 
Leire blir gravd ut og kjørt til NSB-par
sellen ved Skoger (den parsellen som er 
ferdig). På denne strekningen var det i 
våres problemer med telehiv. Dette blir 
det nå gjort noe med. 
Ellers gjenstår det endel pussearbeider i 
området. Asfaltering Bergsenga - Gutu
fossen gjenstår også. 

Gutu - Hallan 
Det pågår pussarbeider på vestsida av E 
18 fra kulvert ved Smalhagan og nord
over. Jordbruksdreneringer pågår. Over
fylling av Bjørge miljøtunnel og omleg
gingen av fylkesvegen over tunnelen er 
ferdig. 

Hallan - Mølledammen 
Det pågår fjellsprenging og knusing ved 
Bolstadåsen. Av dette tar NSB imot endel 
masser. Ellers er sprenging og planering 
av rasteplassene i full gang. Oppretting, 
forkiling og asfaltering er ferdig til Bols
tad kulvert. Skråningspuss foregår på he
le strekningen. Oppretting av traktorve
ger er snart ferdig. Rørlegging og arbeid 
med kabelgrøfter og massefundamenter 
pågår. Fjell rensk er i gang på strekningen 
Gilhusdalen- Vardal. Anleggsveg på sam
me strekning er ferdig opparbeidet. 

forts. s. 9 
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- Det er mye tungtrafikk på anleggsparsellen for tida, kan fungerende anleggsleder 
Jan Einar Apenes fortelle. 

Andre Revaa og Thomas Trev/and er her sammen med to korttidsansatte i arbeid 
med forskalingsarbeider på Vardal kulvert. 

- Det var godt å få skiftet ut den gamle Volvo 'n med denne flotte V am mas 'en, sier 
en fornøyd høve/fører Bjørn Sørlie. Her under opprettingsarbeid på nye E 18. 



Vel fortjent med god grillmat for de som har stått på i miljøtunnelen. Vi ser i røyken 
fra grillen fv. Arne Hansen, Gunnar Moen og Håkon Haugland. 

Kranselag på Bjørge 
- Vi er ifølge framdriftsplanen ca. tre uker 
forsinket, forteller anleggsleder Eivind 
Holtan til Vestfolder'n. Vi hadde en for
sinkelse på åtte uker, men har tatt igjen 
en del av dette. Vi hadde ikke fellesferie i 
sommer, forklarer han videre . 

Også kostnadsmessig ligger vi godt an, 
sier Eivind. Vi har en innsparing på 0,5 
mill. kr og har ikke tatt inn ekstra folk. 

"Trompeten" i sør er ferdig, spesialfor
støtningsmuren i nord gjenstår. 

Grillsjef Trond Bårnes, har 
etter hvert fått god erfaring 

med grilling, og han mestrer 
kunsten meget godt. Bare 

gode ord om maten denne 
gangen også. 

•••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••• 

Lærlinger i anleggs! aget 
Jostein Olsen og Jaran Wike er Vegvese
nets nye lærlinger med fagbrev. Begge har 
tatt fagprøven i forskaling, med meget 
godt resultat. Overrekkelsen av fagbrev
ene fant sted under feiringen av kransela
get på Bjørge miljøtunnel. Produksjons
sjef Roar Gartner foretok overrekkelsen 
og gratulerte de to. 

Lærlingene Jostein 
Olsen (t.v.) og Jaran 

Wike fikk overrakt 
fagbrevet på grillfes
ten i Bjørgetunnelen . 

••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••• 
forts. fra s. 8 
Hanekleivtunnelen 
Det meldes om bra inndrift. 
Det har vært noe problemer 
med en del vann siste tiden. 
"Gjennomslag" ventes i uke 
44. 

Bruene 
A/S Veidekke er godt i gang 
medarbeidene med Mølledam
men bru. Etappe I for over
bygning er ferdig. Bruene ved 
Gutufossen, Tollerudelva og 
Gilhusdalen er under sluttbe
handling. 

Viltgjerder 
Det er til nå montert ca. 2.000 
m viltgjerde, mens ytterligere 
I 000 m er ferdig stolpet. Det 
er videre startet ved Lillevanns
veien og sydover. 

Asfaltering 
Alle delparseller som var plan
lagt for legging i 1996, er fer
dige. Det er i tillegg lagt asfalt 
på tidligere planlagt betong
parsell samt to ekstrasteder 
som skal legges i oktober/no
vember. 
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Turist i California - bilens hjemland 
Av Knut Hovde 

Spenningen er stor når vi for 
første gang skal besøke Ame
rika, USA og i dette tilfellet 
California. Donald Duck & 
Co har lært oss en del om det
te kontinentet, men mangfol
det man møter overgår enhver 
forhåndslagret innbilning. 

Riktignok får vi bekreftet en 
del fra diverse actionserier på 
TV når vi rusler ut i gatebil
det fra Los Angeles airport. 
Her er gold betong, trafikk i 
flere etasjer og ulende sirener. 
En norsk småbarnsfamilie 
med tunge kofferter passer 
ikke direkte inn i dette miljø
et. Heldigvis dukker bussen 
som skal bringe oss de 15 mi
lene nordover til Santa Barba
ra opp, og sjåføren er venn
ligheten selv. 

Utpå vegen 
Ut av LA på freeway 101, 
hovedvegen mellom LA og 
San Fransisco, bærer det 
standsmessig avsted på 12-
felts motorveg. Skiltene på 
galger over vegen viser vel
kjente navn - Santa Monica, 
Sacramento, Beverly Hills 
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Ingen ting å si på skiltingen gjennom Los Angeles. Det er full fart, men greit å finne fram. 
osv. Avkjøringer varsles flere 
kilometer i forvegen, og et sju
ende kjørefelt, alltid til høyre, 
tar av til andre motorveger i 
andre retninger. Snart ser vi 
trær og åser, og ut til venstre -
Stillehavet. Det overrasker oss 
at landskapet er svært likt Ri
vieraen og Middelhavsland
ene. 

Fartsgrensen er 110 km/t, og 
den ser ut til å bli overholdt 
omtrent som i Norge. Bilene 
er ofte ganske rålekre, "Roll
ser" og Ferrarier er ikke sjeld
ne her, og mange av eierne sit
ter i baksetet. Et skilt minner 
om at å kaste noe ut av bilvin
duet gir en bot på 1.000! dol-

lar - og det gjelder også tyg
gegummien. Andre skilt fortel
ler at en vegstrekning på flere 
kilometer blir vedlikeholdt 
med sponsormidler fra et stort 
Los Angeles-hospital. Dona
sjoner heter det i Statene, og 
ofte gjøres det med mindre 
prangende reklame enn her 
hjemme. De som har penger 
nok her, har virkelig også pen
ger nok. Her er altså alternati
ve inntektskilder til vegbud
sjettet enn de vi er vant med. 

SunMade 
Like nord for LA ser vi olje
pumper nærmest i vegkanten 
med de typiske vippearmene 
som jobber uavbrutt. Stedet 

heter Ventura og er det første 
sted i verden man fant og be
gynte å utvinne olje, i 1896. 
Store fruktbare daler bugner 
av frodighet og grønnsakdyr
king, og attpåtil er det altså 
olje nedenunder. Vi aner noen 
av denne statens rikdommer. 
Separat fra USA har Califor
nia verdens sjette sterkeste 
økonomi. Innbyggertallet er på 
nivå med Skandinavia, men 
stiger langt raskere, 20 mill. i 
1980 og 32 mill. i 1996. Vel
standen er ulikt fordelt, fra de 
svarte bydelene i LA til Hol
lywoods mer prangende bun
galower. LA er for øvrig ikke 
en vanlig by. Sentrum med 
skyskrapere, eller downtown 
LA, som vi ser dusinvis av i 
TV-serier, er stort sett bare 
kontorer for bank- og finans
vesen. Et sentrum etter vår by
oppfatning eksisterer nemlig 
ikke. LA, med sine 10 mill. 
innbyggere, eren uendelig rek
ke av forsteder, en sammen
hengende småhusbebyggelse 

Elektriske busser 
frakter folk gratis 
opp og ned hoved
gaten i Santa Bar
bara. Ved påsketi
der får bussen ro
sa snute og kanin
ører. I julen har 
den reinsdyrhorn. 



av relativt dårlig standard og 
på størrelse med Vestfold fyl
ke. Unntakene er bl.a. Holly
wood, Beverly Hills og byde
len Anaheim, med det enorme 
Disneyland. Sosiologiske un
dersøkelser viser at innbygger
ne rett og slett har problemer 
uten et egentlig bysentrum å 
forholde seg til. Kriminalite
ten i USA er 10 ganger høyere 
enn i Norge, og i deler av LA 
dominerer den fullstendig. I 
mange bydeler har politiet tapt 
kampen mot bandene og tør 
ikke engang å bevege seg inn. 
Men dette er altså begrensede 
områder, og i Santa Barbara -
noen mil lenger nord - er kri
minaliteten lavere enn gjen
nomsnittet i Norge. 

Paradis med mange 
bruksmuligheter 
Vegen reduseres etter hvert til 
fire felt, bebyggelsen blir mer 
spredt og Stillehavet blinker 

fristende i solskinnet. Ungdom
mer surfer i brenningene som 
slår inn mot sandstranda. I ho
risonten brytes nå idyllen av ol
jeplattformer på rekke og rad, 
5 - 6 km fra land. De konkurre
rer i miljøet med rent hav og 
noe av verdens rikeste sjøliv. 

Oljeproduksjonen er 1/8 av 
Norges volum, men råoljen er 
av dårligere kvalitet. Det er sel
skaper fra Texas som stikker av 
med de største inntektene, og 

Nordstrøm er et av 
mange varesenter 
inne i Santa Bar
bara. ingenjluoris
erende reklame
skilt, men desto 
mer eleganse. 
Sånn var det også 
innvendig. 

Opprinnelig spansk 
Bussen nærmer Santa Barba
ra, hvor vi skal bo hos slekt
ninger i 14 dager. Her og der 
ses en gammel veg mellom 
hovedvegen og havet, og av og 
til er de sammenfallende. På 
gamle skilt med en bjelle står 
"El Camino Royal", hovedve
gen. Det er vegen som spanjo
lene bygde da de kom fra Me
xico og overtok dette området 
fra indianerne på 1500 tallet. 
De bygde 21 misjonsstasjoner 
oppover kysten og indianerne 
lot seg imponere og "temme". 
I dag er ca. halvparten av inn
byggerne, chicanos, etterkom
mere etter disse. 

Vi passerer Montecito, et eks
klusivt villaområde, og sjåfø
ren forteller at Kevin Costner 
bor like opp til høyre. Bade
bassengene holder internasjo
nale mål i denne åsen. 

Sanda Barbara er en svært vak
ker by, hvor byggeskikk på så 
vel veger som bygninger er av 
høy kvalitet. Det bor 100.000 
i kommunen, og byen ser ut 
som Kardemomme by. Etter et 
jordskjelv i 1927, hvor mye 
ble ødelagt, bestemte man at 
heretter skulle alt bygges i 

gammel spansk stil - hvitkal
kede hus med rød takstein. Va
rehus, rådhus, e11er for den sa
kens skyld parkeringshus, ser 
alle ut som spanske borger. 
Mange boliggater har separat 
gang- og sykkelveg innenfor 
skyggefu11e a11eer av sitron
e11er oliventrær. Hovedgaten 
og handlegaten er stengt for 
privatbiler me11om kl. 09 og 
18 hver dag. Elektriske bus
ser frakter folk opp og ned i 
sentrum gratis. Parkering er 
gratis inntil en time, og etter 
dette 1 dollar i timen. Høflige 
parkeringsvakter hilser til lua 
og takker for oss for å ha par
kert i deres hus. Og ingen ste
der har folk flere biler enn i 
California. To ganger i uka 
forvandles et par parkerings
plasser til "farmers marked" 
og "fishermens marked". Jeg 
kjøpte en stor bukett med pa
pegøyeblomster for 30 kr, og 
med stor bukett mener jeg at 
den var vanskelig å bære. I 
Farmandstredet koster de 100 
kr stykket. 

Naboens folkevognbuss vek
ker oss hver morgen. Han drar 
tidlig på stranda og surfer en 
time før han drar på jobb. Da 
kjører han en halv time inn til 
ekte cowboyland, hvor han er 
bestyrer på ranchen til Jane 
Fonda. I samme området er 
både Ronald og Michael 
ranchnaboer, selv om det no
en mil mellom gjerdene. Ro
nald er forresten litt skral og 
hadde ikke vært å se på en 
stund, da en serveringsdame 
på hans stamkafe. 

for California er den en konflikt • • • • • • • • • • • • • • • • • • • • • 

k
med miljøinteressene. En fol- : (.../)... ~~CJ• ~ • • • • 
eavstemning skal avgjøre ol- • ~ V' 

jeutvinningens videre skjebne. : 
• 

Hvaler, sjøløver og delfiner er : 
et vanlig syn, og whalewat- • 
ching fra turistbåter er popu- : 
lært. Fra land ser man de store • 
gråhvalene når de er oppe og : 
blåser. Fra nordishavet går de • 
ned langs kysten og føder un- : 
ger i den californiske bukt. • ALLE KAN TA FEIL .......... . 

,, 
,, 
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Statsbudsjettet: 

Forsering av E 18 
Riksvegbevilgningen i 1997 gir forsering av E 18, men reduksjon i 
midler til andre riksveginvesteringer. I St. prp. nr. 1 for budsjett
terminen er det foreslått en bevilgning til riksveginvesteringer i 
Vestfold på 395,5 mill. kr. 

Aldri tidligere har Vestfold 
blitt tildelt så store midler til 
riksveginvesteringer. Av det
te er 325,9 mill. kr satt av til 
prosjektet E 18 nordre Vest
fold . Opprinnelig planramme 
til prosjektet var 230,9 mill. 
kr. Prosjektet er dermed tilført 
ytterligere 95 mill. kr, noe som 
er i tråd med Samferdselsde
partementets ønske om en for
sering av prosjektet. 

Vegsjefen uttrykker glede og 
tilfredshet med forslaget, som 
vil bety at tofelts motorveg på 
strekningen Gutu - Helland kan 
ferdigstilles mot slutten av år 
2000, mot tidligere planlagt i 
år 2002. 

En åpning til Helland i år 2000 
forutsetter imidlertid at regu
leringsplan for de to siste plan
parseller må foreligge til for-

mell behandling i løpet av ja
nuar/februar 1997 og uten at 
det medfører innsigelser som 
krever sentral klagebehand
ling. I tillegg forutsettes det at 
de nødvendige økonomiske 
midler blir stilt til rådighet for 
prosjektet også de kommende 
år. 

Til Andre tiltak under riksveg
investeringer i Vestfold er det 

De største prosjektene (Andre tiltak) som vil 
være under bygging i 1997 er: • • • • • • • • • • • • 
RV 311, Halfdan Wilhelmsens alle, Tønsberg, 
(Sykkelbyen) 

Vegsj ef en er 
fornøyd med 
forslaget, som vil 
bety at tofelts 
motorveg på 
strekningen fra 
Gutu til Helland 
kan f erdigstilles 
mot slutten av år 
2000, mot tidligere 
planlagt i år 2002. 

foreslått en bevilgning på 70 
mill. kr i 1997. Det er en re
duksjon på 23, I mill. kr i for
hold til den opprinnelige plan
rammen på 93, I mill. kr. 

Fylkesvegene 
For fylkesvegsektoren er det 
på landsbasis foreslått en øk
ning i statstilskudd til Aksjon 
skoleveg med 33%. For for
sterkningsprogrammet, som er 
midler til heving av akseltrykk 
på fylkesvegene, er det fore
slått en kraftig reduksjon på 
landsbasis. 

RV 311 Stenmalen, Tønsberg (Sykkelbyen) 
FV 510 Valløveien, Tønsberg, (Sykkelbyen) 
RV 308 X RV 19 Mammutkrysset, Tønsberg, 
(Utbedringer) 

Innsatsområder innen trafikksikkerhet og drift/vedlike
hold i 1997 vil være: 

RV 311 Kjær - Åsgårdstrand, Borre, (gis-veg) 
Sande terminal, Sande, (Kollektivtrafikk) 
RV 303 Bisjord - Vollen, Larvik, (gis-veger) 

Prosjekter som må utgå: 
RV 311 Kilen, Tønsberg, (Sykkelbyen) 
RV 308 Grindstuveien-Gimle, (gis-veg) 
RV 303 Hystadveien, Sandefjord, (miljøtiltak) 
RV 301 Solli-Agnes, Larvik, (TS-tiltak) 
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- Arbeide aktivt for at 6-åringene skal få en tryggest mulig skoleveg 
-Aksjon mot ulykker på E 18 
- Eldreprosjektet (oppfriskningskurs for eldre bilfø rere) 
- Forberede EØS-kontrollene, som vil femdobles i 1998 
- Videreutvikle samarbeidsrelasjoner i TS-arbeidet (Trygg Trafikk, kjø-
reskoler ro.fl.) 
- Optimalisere bruken av vedlikeholdsmidlene ved å finne nye kon
traktsformer i forhold til pr ivate entreprenører og egen produksjons
avdeling 
- Aktivt bidra til å øke sykkelbruken og gi informasjon om riktig bruk 
av sykkelveger, spesielt i Tønsberg. 



Juridisk til tjeneste, sier Else 
Marie Christensen og 
Yngvar Pedersen 

Det foretas prosedyre i skjønn og rettssa
ker i den grad det er saker som egner seg, 
ogjeg nevner også deltakelse i anbudsne
mnd, entreprise- og anskaffelsessaker og 
kontrakter av forskjellig art. 

Undervisning og informasjon om lover 
og regler i forskjellige møter på andre 
avdelinger bistår vi gjeme med i den grad 
tiden tillater det. 

Velkommen til JUR. 
Jeg vil til slutt nevne at jus er viktig for å 
sikre kvaliteten på Vegvesenets virksom
het i enkeltavgjørelser, den daglige drift 
og i for eksempel klagesaker. 

Av Yngvar Pedersen 

Juridisk fagenhet er etter omorganiserin
gen i forbindelse med Dn V plassert i stab 
hos administrasjonssjefen. Juridisk funk
sjon skal betjene hele Statens vegvesen, 
Vestfold både ute og inne. 

Juridisk funksjon består for tiden av kon
sulentene Yngvar Pedersen og Else Marie 
Christensen. I perioden fra nyttårtil tiltre
delsen i vikariatet som leder for personal
seksjonen har dessuten Anne May Prest
haug bistått oss i enkelte juridiske saker. 

Grovt sett kan vi si at juristene er rådgi
vende for alle enheter innen Statens veg
vesen, og saksbehandling i enkeltsaker 
kan gjøres etter avtale, f.eks. klagesaker. 
Dessuten saksbehandler vi blant annet 
erstatningssaker, avskrivninger av uer
holdelige krav, inkassosaker, tvangssa
ker (f.eks. utkastelser) og politianmeldel
sessaker. 

Vi foretar tolking av lover når dette er 
nødvendig, f.eks. veglov, plan- og byg
ningslov, vegtrafikklovgivning, granne
lov, forvaltningslov, offentlighetslov osv. 

På noen gule T-skjorter står det "I vegen
for deg" - jeg gjør en ny vri på dette og 
sier: "På kontoret for deg". Vi er her for 
deg, hvor du måtte befinne deg i organisa
sjonen. Kan vi ikke hjelpe med det sam
me, så tar vi det så snart vi kan. 

SKI-VM 
Trondheim 20.2. -3.3.1997 

Vi har fitt tilbud fra Sør-Trøndelag 
vegkontor om rimeUg overnatting. 
For mer informasjon, ta kontakt 

med Anne Hov, vegkontoret, 
df. 33 37 17 57. 

•••••••••••••••••••••••••• 
Frist for i melde interesse er 

12. november 1996 . 

"Nye" Sande 
vegstasjon 

Sande vegstasjon er nå historie. ..... 
Ny brakke er satt opp ved brannstasjonen i Sande. Rødmalt utenpå og 
malt med lyse farver innvendig er vår nye vegstasjon nå tatt i bruk. Ifølge 
Øyvind Lindseth (bildet nederst til høyre) er folka våre fornøyde med sin 
nye arbeidsplass. Ny hall til diverse oppbevaring, bl.a. til salt, bygges 
ved siden av brakka på samme eiendom. 

1J 



Bombe ved E 18! ! 
Mine fra 2. verdenskrig ble funnet bare 
20 meter fra E 18 ved Almedal i Holme
strand. Det var under arbeidet med gang
og sykkelvegen at en gravemaskinkjører 
fra firmaet Ame Olav Lund kom borti mi
nen. 

Det ble slått full alarm etter at lensman
nen ble varslet. Folk fra Forsvaret under
søkte bomben for å finne ut hvordan den 
på enkleste måte kunne desarmeres. Man
ge hus i området ble evakuert og folk fikk 
en natt på Holmestrand hotell før de da
gen etter kunne flytte tilbake til sine hus. 

"Jeg trodde først det var en 
gammel oljetank, inntil det 
falt av to jernlokk" 

Etter det Vestfolder'n kunne forstå var det 
her snakk om en kraftig bombe, en en
gelsk mine fra annen verdenskrig. 

Det ble slått full 
alarm da bombe 
biefunnet i 
Almedalen. 
Pressen fulgte 
saken fra minutt 
til minutt. 

E 18 ble stengt da gravearbeidet rundt 
bomben pågikk. Det var et møysomme
lig arbeid Forsvarets spesialtropper fra 
Rygge gjorde for å finne ut hva de skulle 
gjøre. Det endte med at den ble fraktet 
vekk og sluppet på fjorden. 

Staute arbeidskarer blir pensjonister 
Igjen har vi hatt pensjonistavslutning for 
solide arbeidskarer i Statens vegvesen Vest
fold, nemlig Olav Thorsen og Bjarne Veum. 

Avslutning av et langt arbeids
forhold ble markert med en til
stelning på Fossekrua 12. ju
ni, der karene var til stede med 
sine ektefeller. Vegsjef Johan 
Lepperød, produksjonssjef 
Roar Gartner, Olav Lervik, 
Gunnar Eriksen og Hans Thv. 
Kittelsen var også til stede. 

Etter en deilig middag, holdt 
vegsjefen tale og overrakte 
vase og diplom til de som nå 
går over i pensjonistenes rek-

ker. Dessuten overrakte han 
blomstertil ektefellene. Kittel
sen hilste fra foreningen og 
overrakte også vase og blom
ster. 

I forbindelse med kaffen ble 
det overrakt flere gaver. Dette 
tok Lervik og Eriksen seg av, 
samtidig som de, som arbeids
ledere, benyttet anledningen til 
å takke for innsatsen og ønske 
lykke til videre. 

Takk 
Hjertelig takk for all oppmerksomhet jeg fikk i anledning 
min overgang til alderspensjon. 

hilsen Anne Vestskogen 

Takk 
Takk for gaver og blomster i anledning min 60 årsdag. 

hilsen Mona Karlsen 
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Det ble gjort stor stas på våre to nye pensjonister. På 
bildet ser vi f v. Roar Giirtner, Olav Thorsen med frue, 
Bjarne Veum medfrue og Johan lepperød. 

Annlaug Wold avsluttet med 
noen tanker om det å gi ros 
og anerkjennelse i de små 

ting i hverdagen, det koster så 
lite og betyr så mye! 

Annlaug Wold 

Takk 
Takk for oppmerksomheten i anledning min 65 årsdag 
og min sykdom. 
Jeg takker også de private maskinførerne. 

hilsen Bjarne Lie 



•••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••• 

• • • • • • • • • • • • • • • • • • 

Langdalens lille strek 

••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••• 

Sletting av persondata! 
Vi forsøker å ta vår rolle som 
tjensteyter for trafikkavdelin
gen alvorlig. Så også da Tore 
Søyland en dag i sommer duk
ket opp hos staben på As med 
en bærepose med kassetter 
som inneholdt bl.a. personda
ta fra førerkortregisteret . 
Spørsmålet var om vi kjente til 
hvordan man makulerte slike 
datakassetter. Det visste vi 
ikke, men vi visste hvordan det 
kunne gjøres! Fem minutter 
senere hadde vår nyinnkjøpte 

7 tonn vals av merket HAMM, 
med to amplituder og variabel 
frekvens forvandlet følsomme 
personalia til det ugjenkjenne
lige. Ingen skal, ut ifra den 
plastikkhaugen som Tore fjer
na med kost og brett, kunne 
finne ut om Hansen fra Ytre 
Enebakk har mista lappen for 
fyllekjøring! 

Kåre Holtung 

- Slik kan persondata 
slettes raskt og greit, 

sier Tore Søyland 

Takk 
for oppmerksomheten i anledning min 50 årsdag. 

hilsen Torunn Borgersen 

Velkommen til 
Lillehammer 

Vinteren, men årets store sportbegiven
het, nærmer seg. Vegkontoret i Oppland 

skal 14. -16. februar 1997 arrangere 
vegmesterskapet på ski. 

Vega har i dag ingen aktiv skigruppe, 
men hvis det er noen som er interessert i 
å delta, kan de ta kontakt med VEGA. 

Påmelding til arrangementet vil foreligge 
i løpet av oktober/november. 

Takk 
Tusen takk for gaven i anledning min 60 årsdag. 

hilsen Signe Pedersen 

Takk 
for alle hyggelige gratulasjoner og gaver i anledning 

min 50 årsdag 
hilsen Olav Lervik 

Takk 
for oppmerksomheten i anledning min 50 årsdag. 

hilsen Øyvind Myhre 
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De som har hatt/har jubileum 
i perioden fra J. juli og ut årel 

50 år 
Torill Rein kau, I. juli 
Erik Andersen, 18. juli 
Helge Hågan, 4. august 
Torun Borgersen, 8. august 
Olav Lervik, 26. september 
Gunnar Svendsen, 14. november 
Anne Mari Johansen, 4. desember 
Solveig Moen, 5. desember 
Geir Magne Bø, 19. desember 

60 å r 
Ole Gunnar Lyngdal, 5. juli 
Annlaug Wold, 23. juli 
Signe Pedersen 28. juli 
Solveig Brekke, 24. september 
Kjell Kval, 6. desember 
Jermund Bjørge, 25. desember 

65 å r 
Anne Vest kogcn, 7. juli 
Magnu Bøie, 16. juli 
Bjarne 0. Hauge, 4. august 
Ivar Antonsen, 23. september 
Johan Lepperød, 4. desember 

70 å r 
Ame Holhjem, 28. november 
Leif J. Larsen, 29. november 
75 å r 
Hjalmar Hvaal, 13. de ember 

80 å r 
Magnus Andersen, I. oktober 
Thoralf Sørensen, 4. desember 
95 år 
Hjalmar Borgen, 28. desember 

25 å r i Vegvesenet 
Anne Hov, I. februar 
Ragnar Bergan, I. mars 
Mona Karlsen, 17. mars 
Per Nakjem, 3. mai 
Helge Egil Holen, I. august 
Trond J. Søgård, 2. august 
Olav Lervik, I. oktober 
Ragnar Fostrød, 19. oktober 
Trond Dag Carlsen, 21. oktober 
Kari Ringseth, 26. november 

40 å r i Vegvesenet 
Julius A. Løkke, I. april 
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HVA SKJER 

Inger Merethe Askjer, I .sekretær Tønsberg trafikkstasjon 
Kristi Kvernevik, kontrollingeniør, prosjekt E 18 nord, utbyggingsavdelingen 
Rune Tjade, kontrollingeniør, prosjekt E 18 nord, utbyggingsavdelingen 

Anne Vestskogen, I. august Ole Marius Bjerke, IT 
Trine Karstensen, Info 

Trond Erik Strange, anleggsgartner, produksjonsavdelingen 
Ann Karin Midtgaard, seksjonsleder, info 
Heidi Katrin Holth, renholdsbetjent, fellestjene ten, adm.avdelingen 
Reidun Berg, renholdsbetjent, laboratoriet, Ås 
Inge Strøm, avd.ing. faggruppe kjøretøy Larvik trafikkstasjon 
Sture Thomassen, sensor, Sandefjord trafikkstasjon 
Dag E ivind Skog, anleggsmaskinreparatør, produksjonsavdelingen 
Molfrid Loftsgarden, teknisk tegner, utbyggingsavdelingen 
James Archer, historieskriver, engasjement 
Lars Ness Rørvik, konsulent, IT-seksjonen, administrasjonsavdelingen 
Liv Kristi Brunstad, I .konsulent, prosjekt E 18 nord, utbyggingsavdelingen 
Linda Sogn, fullmektig, E 18 nord, produksjonsavdelingen 
Ronny Skotte Petter en, konsulent, IT-seksjonen, administrasjonsavdelingen 
Hanne Bredvei, fullmektig, Larvik trafikkstasjon 
Nina Eyde Haug, sekretær, prosjekt E 18 nord, utbyggingsavdelingen 

Praktikanter, prod.avd. 
Line Andersen 
Line C. Myklebust 
Kristine G. Andersen 
Andreas Pedersen 

Lærling 
Bjørg Setestøen 

•••••••••• ••••••••••••• •••••• •••••••••• • • • • • 

• Årsmøte 

• Vestfold vegarbeiderforening avholder årsmøte på • • 
~ Holmestrand Hotell tirsdag 12. november 1996 kl. 1830. 
• Dagsorden: • 

• • • • 
• Sak 1 Åpning, valg av møtedirigent og referent : 

Styrets årsberetning • 
Regnskap fra hjelpekassa • 

• Sak 4 Orientering v/hovedvernombud • 
• Sak 5 Orientering v/hovedtillitsmann : 

Bevertning ~ 
Sak 6 Utdeling av forbundets gullmerke og LO's 40 års-merke: 

• Sak 7 Eventuelle spørsmål til sakene 4 og 5 • 
• • Sak 8 Innkomne forslag • 

!' Sak 9 Valg : 
• ••••••• 


